

Title (en)

Manufacturing method of an electrical conductor harness and manufacturing plant of such a harness.

Title (de)

Herstellungsverfahren für elektrischer Leiterbündel und Herstellungsanlage dafür.

Title (fr)

Procédé de fabrication d'un faisceau de conducteurs électriques et installation de fabrication d'un tel faisceau

Publication

EP 0714105 A1 19960529 (FR)

Application

EP 95402022 A 19950906

Priority

FR 9411438 A 19940926

Abstract (en)

The method involves a first phase in which the longest conductor of the bunch (11) is wound on the rotatable drum (23), having helicoidal slots (25) formed in it into which the conductors are placed. After the first conductor has been wound onto the drum the other conductors are successively wound in length order, side by side, into the slot (25) occupied by the first conductor. The method also involves a second phase of the wire bunch assembly, during which the bunch (11) of conductors is unwound from the drum (23), and fastened together during the unwinding process and then rewound onto a reception support (32).

Abstract (fr)

Ce procédé de fabrication d'un faisceau (11) de conducteurs électriques de différentes longueurs comporte: une première phase de formation de faisceau (11) au cours de laquelle on enroule un élément constitutif du faisceau (11), ayant la plus grande longueur, sur un support rotatif (23;43) par engagement dudit élément constitutif dans une gorge hélicoïdale (25;50) du support (23;43), et on enroule successivement d'autres éléments (20) constitutifs de longueur inférieure dudit faisceau dans la zone de la gorge occupée par l'élément de plus grande longueur, entre deux emplacements respectifs de ladite gorge correspondant chacun à une position longitudinale que doit occuper une extrémité de chacun desdits autres éléments dans le faisceau (11); et une seconde phase d'assemblage de faisceau (11) au cours de laquelle on déroule l'ensemble desdits éléments, on assemble lesdits éléments, et on enroule le faisceau obtenu sur un mandrin de réception (32). <IMAGE>

IPC 1-7

H01B 13/00

IPC 8 full level

B65H 75/04 (2006.01); **B65H 75/14** (2006.01); **H01B 13/012** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 75/146 (2013.01); **H01B 13/01218** (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] US 4608746 A 19860902 - CSAKVARY TIBOR [US]
- [YA] FR 2505129 A1 19821105 - SP K BJUR [SU]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2725070 A1 19960329; FR 2725070 B1 19970124; EP 0714105 A1 19960529

DOCDB simple family (application)

FR 9411438 A 19940926; EP 95402022 A 19950906